
Frå:                                              Pål <paal@arkbc.no>
Send:                                          tirsdag 22. mars 2022 09:48
Til:                                               Anne Lise Molvik
Emne:                                        SAK 21/7783 - Tilkomstveg Vetås 
 
Hei!
 
Tiltakshaver har vært i kontakt med Kjartan Nyhammer, som kjenner saken fra før. Vi var på felles 
befaring vedr. tilkomstvegen i 2018 (sammen med en kommuneingeniør på veg). Ifølge tiltakshaver, så er 
ikke dette tiltaket noe problem for landbruksavd., men tenker at dette selvsagt må avsjekkes formelt. 
Det jeg tenker taler positivt mtp. landbrukshensyn i denne saken, er at man «bytter» lite verdifullt areal 
til veg nederst mot gårdsdrift på bruket til tiltakshaver øverst. 
 
Kan du gi meg en tilbakemelding så snart det er endringer i saken, eller den er sendt på høring? 
Byggherre er veldig på i forhold til fremdrift.
 
Ha en fin dag!
 
Vennlig hilsen
 

Hagellia 6
5914 Isdalstø 
 
Pål-Jøran Carlsen
Tlf: 400 41 614
Epost: paal@arkbc.no
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